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Eladó Építési telek, 605 m2 telek, Buzsák
8 990 000 Ft ( ~21 800 € )

Eladó egy közműves építési telek Buzsákon!

Adatlap sorszáma: #696900394

Építés éve: 0

Tájolás: Észak-dél

Villany: Bevezetve (230 - 400 Volt)

Víz: Van, saját vízórával

Gáz: Gázvezeték a telek előtt

Csatorna: Csatorna a telken

Telefon: Nincs

Tv: Nincs

Internet: Nincs

Az Ön kapcsolattartója:

Császár Kornél
Területi képviselő

+36 20 567-0104
csaszarkornel.om@gmail.com

1.-Magyar leírás

2.-Deutsche Beschreibung

3.-English Description

Eladó egy építési telek Buzsákon. A csendes kis település jól frekventált részén

helyezkedik el ez a lehetőségekben gazdag egyenes, rendezett saroktelek. Az

ingatlan 605 m2 és természetesen körbekerített, valamint kapuval van

ellátva. Található az ingatlanon egy 6*5 méteres betonalap, ami nemrég egy

30m2- es könnyűszerkezetes ház alapjául szolgált. Az alap erős és elég vastag

ahhoz, hogy akár téglaház épülhessen rá a későbbiekben. Teljes közmű

megtalálható a telken.: 3 fázisú áram, vezetékes víz, szennyvíz. Gázcsonk a

telek előtt. Hivatalos beépíthetősége 30%.  A településen bolt, iskola, óvoda

megtalálható. Balaton déli part 15 perc autóval, Balatonfenyves, Fonyód,

Balatonboglár közelsége miatt szinte látható a településről. Ha fürdőzésre

vágyna, akár át bringázhat a falutól 3-4 kilométerre fekvő csisztapusztai

Termálfürdőbe, ahol kedvére pihenhet, esetleg felülhet a helyi kisvasútra is a

gyerekekkel egy kellemes utazásra. Ajánlanám ezt a lehetőségekben gazdag,

közműves telket első otthon megteremtésére fiatal családoknak, ha egy tiszta,

fejlődő, csendes kis településen szeretnének letelepedni.  

Ez az ingatlan remek, igaz? Részletesebb információkért és időpont

egyeztetésért kérem telefonáljon! Vásárlási vagy értékesítési céllal keresse

bizalommal az Otthon Manager referenseit! Mi segítünk elérni a céljait, az ország

bármely területén! Amennyiben egy kedvező hitel ajánlatra lenne szüksége,

tanácsadónk számos bank kínálatából választja ki Önnek a legmegfelelőbbet egy

ingyenes konzultációt követve! Legyen egy csodás és eredményes napja!       

 

Zum Verkauf steht ein Baugrundstück in Buzsak. In einem ruhigen und gut

angebundenen Teil des kleinen Dorfes gelegen, handelt es sich um ein gerades,

gut geordnetes Eckgrundstück mit viel Potenzial. Das Grundstück ist 605 m2

groß und ist natürlich eingezäunt und mit einem Tor versehen. Auf dem

Grundstück befindet sich ein 6*5 m großes Betonfundament, das kürzlich als

Basis für ein 30 m2 großes Leichtbauhaus diente. Das Fundament ist stark und

dick genug, um den Bau eines Backsteinhauses in der Zukunft zu ermöglichen.

Alle Versorgungseinrichtungen befinden sich auf dem Grundstück: 3-Phasen-

Strom, Leitungswasser, Abwasser. Gasanschluss vor dem Grundstück. Offizielle

Baukapazität 30%. Im Dorf gibt es ein Geschäft, Schule, Kindergarten. Balaton-

Südufer 15 Min. mit dem Auto, Balatonfenyves, Fonyód, Balatonboglár sind

wegen der Nähe von der Siedlung fast sichtbar. Wenn Sie baden möchten,

können Sie mit dem Fahrrad in das 3-4 km entfernte Thermalbad Csisztapuszta

fahren, wo Sie sich entspannen können, oder Sie können mit den Kindern eine

angenehme Fahrt mit der Lokalbahn unternehmen. Ich würde dieses

chancenreiche, nutzungsreiche Grundstück als erstes Zuhause für junge

Familien empfehlen, die sich in einem sauberen, sich entwickelnden, ruhigen

kleinen Dorf niederlassen wollen.

Diese Immobilie ist großartig, oder? Bitte rufen Sie mich an, um weitere

Einzelheiten zu erfahren und einen Termin zu vereinbaren! Wenn Sie eine

Immobilie kaufen oder verkaufen möchten, wenden Sie sich bitte an unsere

Home Manager-Agenten! Wir können Ihnen helfen, Ihre Ziele zu erreichen,

überall im Land! Sollten Sie ein günstiges Kreditangebot benötigen, werden

unsere Berater nach einem kostenlosen Beratungsgespräch aus einer Vielzahl

von Banken das für Sie am besten geeignete Angebot auswählen! Ich wünsche

Ihnen einen schönen und produktiven Tag!

 

For sale a building plot in Buzsak. Located in a quiet and well-connected part of

the small village, this is a straight, well-ordered corner plot with a lot of

potential. The property is 605 m2 and is naturally fenced and gated. There is a

6*5 m concrete foundation on the property, which has recently served as the

basis for a 30 m2 lightweight house. The foundation is strong and thick enough

to allow the construction of a brick house in the future. All utilities are on the

plot: 3 phase electricity, mains water, sewage. Gas connection in front of the

plot. Official building capacity 30%. In the village there is a shop, school,

kindergarten. Balaton south shore 15 min by car, Balatonfenyves, Fonyód,

Balatonboglár are almost visible from the settlement due to its proximity. If you

would like to go swimming, you can ride your bike to the Csisztapuszta Thermal

Baths, 3-4 km from the village, where you can relax, or you can take the local

railway with the children for a pleasant ride. I would recommend this

opportunity-rich, utility-rich plot as a first home for young families looking to

settle in a clean, developing, quiet little village.

This property is great, right? Please call for more details and to make an

appointment! If you are looking to buy or sell, please feel free to contact our

Home Manager agents! We can help you achieve your goals, anywhere in the

country! Should you need a favourable loan offer, our advisors will select the

most suitable one for you from a wide range of banks, following a free

consultation! Have a wonderful and productive day!


